
Protokół Nr XXVIII/2013 
z XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 30 września 2013 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godzl2.05 do godz. 15.50.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli :
1 .Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
3.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
4.Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy,
5.Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności,
6.Pan Andrzej Popławski - obsługa prawna Gminy Dąbrówka,
7.Pani Bożena Kaszuba -  Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Dręszewie.
8.Pani Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury
9.Pani Anna Bytuch -  Dyrektor Finansowy Szpitala Powiatowego w Wołominie
10.Pan Andrzej Gruza -  Dyrektor Szpitala Powiatowego w Wołominie

Prowadząca obrady odczytała projekt porządku obrad, który został przesłany Radnym 
przed XXVIII sesją Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013r.

6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 

za I półrocze 2013r.

7. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za 

I półrocze 2013r.

8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

9. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o ustaleniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli zamieszkanych nieruchomości.

b) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/179/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
25 lutego 2013 roku w sprawie udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowi 
Wołomińskiemu na realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w 
Zaścieniach”.

c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/177/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
25 lutego 2013 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w



Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Termomodemizacja budynku 
Publicznej Szkoły Podstawowej w Guzowatce”

d) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające
finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację zadania pn. 
„Zagospodarowanie Centrum Guzowatki -  budowa chodnika wraz ze 
zjazdami”.

e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie
planowanego deficytu Gminy Dąbrówka w 2013 roku oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok
g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2013 -2 0 1 9 .
h) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kowalicha.
i) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kuligów,
j) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Marianów,
k) W sprawie udostępnienia boiska sportowego w Guzowatce.

10. Odczytanie podań do Rady Gminy.
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Po odczytaniu projektu porządku obrad przewodnicząca stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 11 radnych na stan 15 radnych.
W kwestii technicznej prowadząca obrady zaproponowała wprowadzenie korekty 
w porządku obrad jak również prosiła o naniesienie poprawki w pkt. 9 pod lit. d 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie 
z Banku Gospodarstwa Krajowego dodać wyraz w Warszawie na realizację zadania pn. 
„Zagospodarowanie centrum Guzowatki - budowa chodnika wraz ze zjazdami” co będzie 
jednolite z treścią z projektu załączonej uchwały.

Godz. 12.10 na sesję przybywa radny Pan Piotr Kostrzewa - prowadząca obrady 
stwierdza, że w sesji uczestniczy 12 radnych na stan 15.radnych.

Prowadząca obrady zgłosiła wniosek o wprowadzenie do projektu porządku obrad pkt. 4 
tj. Przedstawienie informacji o bieżącej sytuacji szpitala powiatowego w Wołominie.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie.
Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedmiotowy porządek obrad 
wraz ze zmianami. W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 12 
głosami „za” przy obecności 12 radnych na stan 15 radnych w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4.Przedstawienie informacji o bieżącej sytuacji szpitala powiatowego w Wołominie.

5.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

6.Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013r.

7.Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka za

I półrocze 2013r.



8.Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za I 

półrocze 2013r.

9.Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

10.Podjęcie uchwał:

a) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o ustaleniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli zamieszkanych nieruchomości.
b) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/179/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
25 lutego 2013 roku w sprawie udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowi 
Wołomińskiemu na realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w 
Zaścieniach”.
c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/177/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
25 lutego 2013 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Termomodemizacja budynku 
Publicznej Szkoły Podstawowej w Guzowatce”.
d) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację 
zadania pn. „Zagospodarowanie Centrum Guzowatki -  budowa chodnika wraz ze 
zjazdami”.
e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 
planowanego deficytu Gminy Dąbrówka w 2013 roku oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.
f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2013-2019 .
h) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kowalicha.
i) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kuligów, 
j) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Marianów, 
k) W sprawie udostępnienia boiska sportowego w Guzowatce.

11. Odczytanie podań do Rady Gminy.
12. Sprawy różne i wolne wnioski.
13. Zamknięcie obrad.

Godz. 12.15 na sesję przybywa radny Pan Aleksander Załęski. Prowadząca obrady 
stwierdza, że w sesji uczestniczy 13 na 15 Radnych.

Przebieg obrad

. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 13 na 15 Radnych.



Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym jednogłośnie wybrany został 

Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXVII/2013 

z dnia 6 sierpnia 2013 r.

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” przy obecności 13 Radnych.

Ad. 4 Przedstawienie informacji bieżącej sytuacji szpitala powiatowego w Wołominie.

Głos zabrał Pan Andrzej Gruza - Dyrektor Szpitala Powiatowego w Wołominie, który 
poinformował, że funkcję dyrektora szpitala objął w maju bieżącego roku . Od lipca 
2013r. dyrektorem finansowym szpitala jest pani Anna Bytuch. Wielkość kontraktu 
rocznego szpitala wynosi 80 000.000,00 zł długi sięgają 30 000.000,00 zł W 
analogicznym okresie roku ubiegłego to jest od stycznia do czerwca szpital miał stratę w 
wysokości 7000000,00 zł w roku bieżącym na poziomie 2 500.000 zł. Dyrektor 
stwierdził, że na każdym kroku stara się oszczędzać. Odnośnie przychodów szpital 
związany jest kontraktem z funduszem zdrowia i w roku bieżącym już nic nie można 
zrobić aby poprawić sytuację finansową szpitala. Będą czynione starania aby kontrakt na 
rok przyszły był znacznie lepszy. Szpital przeprowadził badania statystyczne które 
pokazały , że dofinansowanie najważniejszych oddziałów dla szpitala w Wołominie jest 
na poziomie 50 % przeciętnych powiatów w województwie. Dofinansowanie do oddziału 
internistycznego wynosi 60% średniej powiatowej. Oddziału neurologicznego na 
poziomie 50% średniej powiatowej, oddziału anastazjologji i medycznej opieki lekarskiej 
na poziomie 40%. Powiat wołomiński liczy 220 000 mieszkańców i zdaniem dyrektora 
finansowanie powinno być proporcjonalne do liczby mieszkańców. Szpital prowadzi 
budowę jednej z bardziej nowoczesnych stacji dializ ( sztuczne nerki) która będzie 
posiadała 28 stanowisk dializacyjnych. Szpital posiada bardzo dobry oddział 
neurologiczny, okulistyczny. Ogółem szpital posiada 13 oddziałów szpitalnych. Z uwagi 
na ograniczenia nałożone przez narodowy fundusz odnośnie liczby przyjętych pacjentów 
a nie wszystkie przyjęcia można limitować (zagrożenia życia i zdrowia) narodowy 
fundusz nie chce pokryć kosztów z tym związanych. Z tego tytułu roszczenia wobec 
narodowego funduszu wynoszą ponad 9 000 000,00 zł. Gdyby nie te ograniczenia szpital 
nie tylko nie miał by długów ale osiągał by zyski za co mógłby zakupywać sprzęt na 
wyposażenie szpitala i nie zwracał by się z prośbą do samorządów o wsparcie finansowe. 
Dyrektor podziękował za przekazane w ubiegłym roku środki finansowe, za które 
wspólnie z gminami Kobyłka, Ząbki i Klembów zakupiony został aparat do laparoskopii 
na oddział chirurgiczny W roku bieżącym planowany jest zakup aparatu artroskopii na 
oddział urazowo ortopedyczny do reperacji stawów i zwrócił się o udzielenie wsparcia 
finansowego na poziomie roku ubiegłego.
Pani Edyta Zaręba zapytała czy szpital udziela nocnej pomocy medycznej jeżeli tak to 
dlaczego odsyła się pacjentów do innego szpitala w tym przypadku do Radzymina, Każdy 
może korzystać ze opieki medycznej szpitala z którego chce ponieważ nie obowiązuje 
rejonizacja. Inny problem poruszony przez p. Zaręba to pobieranie krwi do badania bez 
rękawiczek.



Odnosząc się do wypowiedzi Pani Edyty Zaręba dyrektor Gruza powiedział, że to 
odsyłanie do innego szpitala spowodowane jest wprowadzeniem limitów przez narodowy 
fundusz. Za przekroczenie limitu szpital nie dostaje dodatkowych środków. Wykonanie 
planu przyjęć na oddziale wewnętrznym szpitala w Wołominie na obecną chwilę wynosi 
140% limitu Badania krwi wykonuje obce laboratorium ale krew do badania nie powinno 
być prowadzona gołymi rękami.
Pan Kłębek Krzysztof nawiązując do wypowiedzi dyrektora która dotyczyła 
oszczędzania na wszystkim a więc na lekach i opatrunkach zapytał jak można oszczędzać 
na lekach.
Odpowiadając p. Gruza wyjaśnił, że leki nowej generacji które są bardzo drogie można 
zastąpić lekami które są długo w obiegu a które są o wiele tańsze.
Z uwagi na wyczerpanie się pytań ze strony radnych prowadząca obrady podziękowała 
przedstawicielom szpitala za przedstawienie informacji o bieżącej sytuacji szpitala 
powiatowego w Wołominie.

W dalszej części obrad w związku z przejściem na emeryturę Pani Marianny Sadowskiej
-  Dyrektora przedszkola samorządowego w Dręszewie Przewodnicząca Rady wraz z 
Wójtem podziękowali pani Sadowskiej za wieloletnią pracę na rzecz samorządu.
Powitali również nowego dyrektora przedszkola, którym została Pani Bożena Kaszuba 
(która dotychczas była nauczycielką w tym przedszkolu).

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6 Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r.

Pani Agnieszka Adam Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Dąbrówka 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I-sze półrocze 2013 roku.
Wójt przedstawiając informację z wykonania budżetu zwrócił uwagę na dwie kwestie a 
mianowicie powiedział, że wydatki generalnie realizowane są w drugim półroczu. W 
pierwszym półroczu ważne jest wykonanie dochodów które pokaże jak na koniec roku 
będzie przedstawiła się sytuacja gminy. W dochodach są mniejsze wpływy w rolnictwie 
uwagi na niewielkie wpłaty za przyłącza wodociągowe. Przeciąga się w czasie budowa 
wodociągu co może spowodować, że przyjęta do budżetu dotacja na budowę wodociągu 
faktycznie może wpłynąć dopiero w roku następnym, z uwagi na okres rozliczeniowy. 
Ale jest pożyczka na prefmansowanie i nie powinno być problemów z rozliczeniem 
zadania. To samo może być z dotacją na budowę chodnika w Guzowatce. Nie wpłynęła 
dotacja na drogę Kołaków Sokołówek z uwagi na niewykonane zadanie. W dalszej swojej 
wypowiedzi Wójt zwróci uwagę na następujące pozycje
- Udział w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych PIT, gdzie wykonanie 
jest na poziomie 41,7%. Jest to poza dotacją największa pozycja dochodowa i w skali 
roku wynosi ok. 3,5 min zł. Przyjmowana jest do budżetu na podstawie prognoz Ministra 
Finansów.

Niepokój budzi pozycja - podatek od nieruchomości od osób prawnych. Dwa podmioty 
zalegają w opłacie podatku na kwotę ok. 270 tys. zł. Gmina podejmuje czynności 
egzekucyjne w stosunku do tych firm , jednak dotychczas nie przyniosło to żądanych 
rezultatów. Wójt powiedział, że Gmina nie korzystała z kredytu obrotowego chociaż była



taka możliwość, starał się pokryć wszystkie należności w miarę posiadanych środków. 
Do informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze radni nie zgłaszali pytań. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 7 Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówka za I półrocze 2013r.
Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie wypowiada się 

na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej. Materiał ten przedstawia najważniejsze 

informacje związane z wykonaniem budżetu za I-sze półrocze.

Do ww. informacji radni nie zgłaszali uwag.

(Informacja stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 8 Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji 

kultury za I-sze półrocze 2013 roku.

Pani Anna Maniecka Dyrektor GCK poinformowała, że przychody w bibliotece zostały 

wykonane na poziomie 51% a koszty zrealizowane na poziomie 44%, z czego 60% 

stanowiły wydatki na wynagrodzenia pracowników. Z uwagi na remont, działalność 

biblioteki została ograniczona. Zakupione zostały nowe książki, prowadzone było 

wypożyczanie. Zorganizowane zostało 6 koncertów filharmonii narodowej w której udział 

biorą uczniowie z gimnazjum i szkoły podstawowej z Dąbrówki i 2 razy w roku 

korzystają uczniowie z zespołu szkół w Józefowie. Biblioteka włączyła się do 

zorganizowania ferii zimowych.

Pani dyrektor powiedziała, że GCK swoje przychody wykonało na poziomie 60% a 

wydatki zrealizowane zostały na poziomie 47% c czego 46% to wynagrodzenia 

pracowników. Działalność kulturalną Gminnego Centrum Kultury realizowana jest 

zgodnie z przyjętym planem.

Do ww. informacji radni nie zgłaszali pytań.

(Informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 9 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Pan Janusz Getka -  Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka odczytał protokół nr 25 z posiedzenia komisji k z dnia

11 września 2013r.

Na posiedzeniu tym komisja zapoznała się analizą udzielonej pomocy społecznej za I-sze 

półrocze bieżącego roku i rozpatrzyła podania skierowane do komisji zgodnie z kompetencją. 

Pani Zaręba Edyta zapytała dlaczego nie zostało rozpatrzone przez komisję podanie, które 

złożyła a które dotyczyło wyłożenia progu zwalniającego za szkołą we Wszeborach.

Pani Grażyna Wójcik prowadząca obsługę komisji Rady Gminy wyjaśniła, że podanie 

zostało przedstawione na komisji, ale nie zapadła ostateczna decyzja w sprawie jego 

rozpatrzenia.

Nawiązując do odczytanego protokołu prowadząca obrady poinformowała, że wnioski 

komisji dotyczące rozpatrzenia podań mają odzwierciedlenie w projekcie uchwały



budżetowej. Poprosiła przewodniczącego o przedstawienie wniosku dotyczącego sprzedaż 

samochody strażackiego z OSP Dąbrówka który był następujący: środki ze sprzedaży 

przekazać do budżetu do działu bezpieczeństwo a następnie rozdysponować dla OSP 

Dąbrówka, Ludwinów-Józefów i Zaścienie.

Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty większością głosów 12 głosów „za”, 1 

głos wstrzymujący na 13 Radnych.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Klusek 

Ryszard poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 września 2013r.

Posiedzenie komisji zostało zwołane na wniosek Wójta. Główny temat posiedzenia komisji to 

zaopiniowanie projektów uchwał finansowych na dzisiejszą sesję. Ustalenia komisji mają 

odzwierciedlenie w projektach uchwał.

Pan Kłębek Krzysztof - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka 
odczytał protokół z posiedzenia komisji które odbyły się w dniach 19 września 2013r.

Temat posiedzenia komisji była kontrola wydatków z budżet gminy w 3 jednostkach OSP tj. 
Lasków, Ślężany i Kołaków w 2013r.
Komisja była na miejscu w w/w jednostkach OSP zwracając uwagę co zastało zakupione za 
środki z budżetu Gminy i nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości.

Pan Aleksander Zaleski -  Przewodniczący Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrówka 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 10 września 2013r.

Na posiedzeniu tym wprowadzone zostały zmiany do statutu gminy i regulaminu obrad rady. 
Komisja postanowiła przekazać te dokumenty jak również i statut sołectwa obsłudze prawnej 
Urzędu Gminy w celu sprawdzenia pod względem prawnym.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Aleksander Załeski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 
września 2013 r.

Głównym tematem posiedzenia było rozpatrzenie podania dotyczącego wydobycia kruszywa. 
W tej sprawie ustalono, że w pierwszej kolejności należy zapoznać się z opinią mieszkańców 
a następni odbędzie się spotkanie z wnioskodawcą w miejscu skąd ma być wydobywane 
kruszywo. W dalszej kolejności zostanie przedstawiona opinia odnośnie wydobycia 
kruszywa. Komisja podjęła wniosek intencyjny w sprawie przejęcia dróg serwisowych przy 
trasie S 8. Rozmowy w tej sprawie ma przeprowadzić Wójt z przedstawicielami Dyrekcji do 
której należy ta droga. Były również rozpatrywane i inne sprawy ale nie podjęto żadnych 
wniosków.

Godzina 13.30 prowadząca obrady ogłasza 15 minutową przerwę.
Po przerwie prowadząca obrady wznawia sesję.



Ad. 9 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o ustaleniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli zamieszkanych nieruchomości.

Przewodnicząca obrad poinformowała, że radni przed sesją otrzymali nowy projekt 
uchwały w związku z powyższym poprosiła p. Michała Strzeleckiego -  pracownika 
Urzędu Gminy zajmującego się miedzy innymi gospodarką odpadami komunalnymi o 
mówienie projektu w/w uchały.

Istotna zmiana to zapis § 2 dotyczący terminu składania deklaracji który został 
zmieniony z dnia 31 października 2013 r. na 30 listopada 2013r.
Przewodnicząca odniosła się do załącznika przedmiotowej uchwały, który dotyczy 
obliczanie opłaty pkt. .6 6.1.3 i 6.1.4 i zaproponowała aby minus matematyczny 
zapisać słownie co będzie bardziej czytelne.
Ponadto zapytała w jaki sposób zostaną zweryfikowane wcześniej złożone deklaracje. 
W tej sprawie postanowiono przygotować stosowne informacje w formie plakatów, 
które zostaną wywieszone na słupach informacyjnych w każdym sołectwie.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/212/2013 

z dnia 30 września 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” / przy obecności 13 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/179/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 
lutego 2013 roku w sprawie udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowi 
Wołomińskiemu na realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika 
w Zaścieniach”

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Wójt wyjaśnił, że we wcześniejszej umowie zawartej z Powiatem na realizację ww. 
zadania był zapis „Dokończenie budowy chodnika w Zaścieniach” Zadanie to zostało 
wykonane ale nie dokończone, (wykonane zostało finansowo), aby dokonać 
rozliczenia potrzebna zmiana tego zapisu na „Budowa chodnika w Zaścieniach”.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/213/2013 

z dnia 30 września 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” / przy obecności 13 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



c) W sprawie zmiany uchwały XXIII/177/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 

lutego 2013 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie na sfinansowanie 

zadania pn. Termomodernizacja budynku Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Guzowatce”.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Wójt wyjaśnił, że dokonuje się korekty zaplanowanej do zaciągnięcia pożyczki z 

kwoty 67 650,00 zł do kwoty 57 799,00 zł. Wysokość zaciągniętej pożyczki uległa 

zmniejszeniu po przeprowadzonym przetargu na to zadanie.

Do ww. projektu uchwały radnie nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/214/2013 
z dnia 30 września 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” / przy obecności 13 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację 
zadania pn. „Zagospodarowanie centrum Guzowatki -  budowa chodnika wraz ze 
zjazdami”.

Przewodnicząca obrad zwróciła uwagę i prosiła o naniesienie korekty w tytule oraz w § 1 
uchwały zgodnie z przyjętym porządkiem obrad tj. "Zagospodarowanie centrum 
Guzowatki -  budowa chodnika wraz ze zjazdami”

Pani Justyna Wątorska - Parzydło odnosząc się do informacji w opracowaniu zapytała czy 
wysokość 1.12 to jest procent czy wibor. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że oprocentowanie 
ww. pożyczki wynosi 1,12 %. Z tytułu udzielanej pożyczki BGK pobiera prowizję w 
wysokości 0,1% kwoty udzielanej pożyczki. Aby nie angażować środków własnych Bank 
udziela pożyczek na sfinansowanie zadań które są realizowane że środków unijnych. Dotację 
na to zadanie Gmina otrzyma po rozliczeniu całości zadania.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/215/2013 

z dnia 30 września 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” / przy obecności 13 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu Gminy Dąbrówka w 2013 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Wójt powiedział, że przyjmując budżet na 2013 rok założono zaciągnięcie kredytu w 
wysokości 2 752 492,08 zł i pożyczek 2 246,143,00 zł. Ze względu na to, że część 
zadań przesuwa się w realizacji, nie wpłyną do budżetu wszystkie zaplanowane 
dotacje. Po wstępnej analizie planuje się zaciągnięcie pożyczek 1 213 00,00 zł łącznie 
z zaciągnięciem pożyczki na prefinansowanie - z podjętą wcześniej uchwałą(budowa 
chodnika w Guzowatce) a wstępnie wysokość kredytu oszacowana została na 
poziomie 1 600 000,00 zł. Okazać się może , że na realizację zadania budowa drogi 
Sokołówek, czy chodnik w Guzowatce lub na inne ujęte w planie, które chciałoby się 
wykonać do końca roku może zabraknąć środków, bo kwoty z przetargu mogą okazać 
się wyższe, wówczas o tą kwotę może zostać zwiększony deficyt. Z uwagi na niskie 
oprocentowanie jest to korzystny czas na zaciągnięcie kredytu na dogodnych 
warunkach powiedział Wójt.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVII/216/2013 

z dnia 30 września 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” / przy obecności 13 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.

Zmiany do uchwały zostały omówione przez Panią Agnieszkę Adam - Skarbnik 

Gminy. Pani Skarbnik powiedziała, że wszystkie zmiany oprócz korekty dotacji 

unijnych tj. na wodociąg i budowę chodnika w Guzowatce były omawiane na 

posiedzeniu komisji budżetowej. Istnieje prawie 100 % podobieństwo, że w roku 

bieżącym do budżetu nie wpłyną dotacji na te zadania, dlatego w doręczonym przed 

sesją projekcie uchwały została zaproponowana korekta.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.

Pan Getka Janusz- nawiązał do tematu dokumentacji na budowę wodociągu dla miejscowości 

Lasków -  Ludwinów- Ostrówek. Już druga firma nie wywiązuje się z umowy czy w związku 

z tym będzie szansa aby w roku 2014 pozyskać dotację unijną na to zadanie.

Wójt odpowiedział, że firma po raz kolejny złożyła wniosek o przedłużenie terminu. Umowa 

nie zostanie aneksowana do czasu przedstawienia przez firmę stopnia zaawansowania, tj. 

przeprowadzenia stosownych uzgodnień w terenie, naniesienia ich na mapy i złożenia na 

ZUD. Zastępca Wójta poinformował, że firma ma naniesione ma mapach archiwalnych 

uzgodnienia przebiegu wodociągu, które zostały złożone do geodezji. Jest szansa, że w ciągu 

3 tygodni mapy wyjdą z geodezji i zostaną złożone na ZUD. Pan Zadrożny powiedział, że



widzi szansę, że z początkiem 2014 r. projekt zostanie ukończony. Pan Getka zapytał czy w 

związku z tym będzie możliwość składania wniosku o dofinansowanie. Wójt odpowiedział, 

że nie wie czy będzie nabór wniosków o pozyskanie dotacji unijnej. Na pewno będzie można 

składać wnioski do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na zaciągnięcie pożyczki 

umarzalnej. Zabezpieczone zostaną na to zadanie środki w przyszłorocznym budżecie. 

Zadanie na pewno będzie realizowane lecz na dzień dzisiejszy powiedział Wójt, nie jest w 

stanie określić jak będzie przebiegała realizacja tego zadania. W dalszej części swojej 

wypowiedzi Wójt nawiązał do budowy wodociągu w Dręszewie i powiedział, że ma nadzieję 

że wzrośnie liczba chętnych na wykonanie przyłącza wodociągowego. Pan Getka zwrócił się 

z pytaniem czy mieszkańcy Kuligowa zostali powiadomienie o tym, że zdjęte zostały środki 

z ulicy Krętej i przekazane na modernizację strażnicy w Kuligowie.

Pan Załęski Aleksander wyjaśnił, że mieszkańcy nie byli informowani, o tym że w budżecie 

były zabezpieczone środki na modernizacje ulicy Krętej. Na co będą wydatkowane środki 

zależy to głownie od ustaleń Rady powiedział Pan Załęski. Są zamierzenia że środki na to 

drogę da się pozyskać z zewnątrz (ze starostwa). Pan Załęski prosił aby przychylić się do 

wniosku komisji budżetowej i zabezpieczyć środki na modernizację strażnicy. Budynek służy 

nie tylko straży ale organizacjom społecznym i mieszkańcom Kuligowa.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVIII/217/2013 

z dnia 6 sierpnia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 3  głosami „za”/ przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

g) W sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013 -  

2020.

Zabierając głos Skarbnik Gminy wyjaśniła, że podjęta została uchwała o zaciągnięciu kredytu 

który będzie spłacany do roku 2020, stąd też w tytule uchwały powinno zostać zapisane w 

sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013 -  2020. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrójwka 
Podjęła uchwałę NR XXV/218/2013 

z dnia 30 września 2013 r.

-jednogłośnie /13 głosami ”za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



h) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Kowalicha

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 

spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 

omówiła projekty uchwał związane z nadaniem nazw ulic.

Kowalicha -  projekt uchwały został przygotowany na wniosek 15 właścicieli działek 

którzy korzystają z tej drogi dojeżdżając do swoich działek.

Droga składa się z 4 działek , z czego 3 działki są własnością prywatną. Zgodnie z ustawą 

o drogach publicznych, właściciel drogi musi wyrazić zgodę na nadanie nazwy ulicy. 

Taka zgoda została wyrażona na piśmie. Zaproponowana nazwa -  ulica Aleja Leśna. 

Kuligów -  nazwa ulica Brzozowa funkcjonuje już w Kuligowie ponad 30 lat, lecz nie 

jest to nazwa urzędowa. Droga jest działką gminną. Projekt uchwały przygotowany na 

wniosek właściciela, który wystąpił o ustalenie numeru porządkowego dla swojej 

nieruchomości.

Marianów - wpłynęły 3 wnioski o nadanie nazw ulicom

- ulica Kocanki -  droga gminna tj. odcinek drogi pomiędzy ulicą Marianowską w 

Marianowie a ulicą Łąkowa w Kowalisze

- ulica Różana - droga prywatna wniosek od właściciela drogi

- ulica Dębowa droga gminna wniosek od właściciele nieruchomości który prosi o 

ustalenie numeru porządkowego dla swojej nieruchomości.

Nadanie nazw ulicom pozwoli ustalić numery porządkowe dla nieruchomości 

znajdujących się przy tych drogach poinformowała p. Wójcik.

Wójt nawiązując do nadania nazwy ulicy w Kowalisze powiedział, że w tej wsi jest ulica 

Leśna i teraz propozycja ulica Aleja Leśna. Pani Wójcik wyjaśniła, że projekt uchwały 

został przygotowany na wniosek użytkowników tej drogi. Jeżeli są inne propozycje w 

sprawie nadania nazwy tej drodze uchwała nie musi zostać podjęta na dzisiejszej sesji. 

Prowadząca obrady nawiązując do ww. projektu poinformowała, że wpłynął wniosek od 

użytkowników tej drogi, jak również jest zgoda właściciela drogi i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kowalicha

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XXV/219/2013 

z dnia 30 września 2013 r.

-jednogłośnie /13 głosami ”za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kuligów

Do ww. projektu uchwały nie zgłaszano uwag.



- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XXVt^20/2013 

z dnia 30 września 2013 r.

-jednogłośnie /13 głosami ”za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j)  W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Marianów.

o ww. projektu uchwały nie zgłaszano uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XX\tfE20/2013 

z dnia 30 września 2013 r.

-jednogłośnie /13 głosami ”za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie udostępnienia boiska sportowego w Guzowatce.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Wójt wyjaśnił, że jest to uchwała intencyjna, która pozwoli na podpisanie umowy z 

Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie budowy boiska przy Szkole 

Podstawowej w Guzowatce.

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zwróciła uwagę występujące w projekcie uchwały 

błędy pisarskie. Prowadząca obrady prosiła nanieść poprawki w § 1 wyraz który 

zastąpić na które i wyraz został na zostanie.
Po naniesieniu poprawek projekt ww. uchwały został poddany pod głosowanie
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XXVW£21/2013 

z dnia 30 września 2013 r.

-jednogłośnie /13 głosami ”za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 1500 - obrady opuszcza radny Pan Zbigniew Stańczak 

Ad. 10. Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Aleksandra Załęskiego.



- J.K. P - dotyczące naruszenia zasad praworządności, interesu publicznego w związku 
z opracowaniem dokumentacji rozgraniczeniowej gdzie -  Sekretarz Gminy jest stroną 
w sprawie.
- sołtys wsi Stanisławów Hanna Bałdyga -  o dokończenie drogi biegnącej przez wieś -  
położenie asfaltu na odcinku 1 km.
- radny wsi Zaścienie -  o zwiększenie środków finansowych w kwocie 6 000 zł na realizację 
inwestycji „Modernizacja strażnicy w Zaścieniach”
Pan Kłębek wyjaśnił, że przy prowadzeniu prac związanych z położeniem kostki na placu 
przed strażnica przy utwardzaniu powierzchni okazało się, że są duże doły, które trzeba 
zasypać.

- sołtys wsi Chajęty Tadeusz Ziółkowski -  o wyrażenie zgody na przedłużenie sieci 
wodociągowej przy ulicy Miłej i Pałacowej
- Zarząd OSP Chajęty -  w sprawie przyznania dofinansowania w kwocie 30 000 zł na 
położenie kostki przed podjazdem do strażnicy i wymianą okien
-.A.B -  w sprawie naprawy drogi dojazdowej do nieruchomości leżących przy drodze 
z Guzowatki do m. Łosie
- sołectwo Ślężany o zabezpieczenie w budżecie 2014r. środków na remont ulicy Wiejskiej.
- sołectwo Dąbrówka - o remont dwóch mostów przy posesji SG i za oczyszczalnią ścieków 
-sołectwo Dąbrówka - o utwardzenie i położenie nawierzchni asfaltowej na drogę biegnącą 
w kierunku oczyszczalni ścieków
- sołectwo Dąbrówka o ułożenie chodnika na ul. T.Kościuszki, ul. Kościelnej i ul. Sosnowej
- sołectwo Dąbrówka o założenie oświetlenia na ulicy Łąkowej
- sołectwo Dąbrówka o przedłużenie asfaltu na ul. Kościelnej ok. 300 m w stronę p. M.A.
- sołectwo Marianów -  zbiór wniosków do realizacji przedstawionych przez mieszkańców 
Marianowa (modernizacja oświetlenia, usunięcie bobrów, oczyszczenie rowu na odcinku 
Marianów, poprawa mostku przy działkach p. Z. M., postawienie drugiej wiaty przystankowej 
przy posesji nr 3 w Marianowie, ustawienie koszy na śmieci na przystankach)
- Zarząd OSP w Ślężanach - zwiększenie środków w kwocie 5 000,00 zł na dokończenie 
rozpoczętej w ubiegłym roku budowy garażu
- Mazowiecki Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska -  interwencja p. M. i K. K 
w sprawie odbioru odpadów komunalnych w Kuligowie (pismo przekazane do wiadomości 
Rada Gminy Dąbrówka)
- p.A.Cz. -  w sprawie przeznaczenia środków w kwocie ok. 5 000,00 zł na remont drogi na 
odcinku ok. 150 mb.
Przewodnicząca obrad poinformowała, że pisma zostaną zadekretowane do poszczególnych 
komisji Rady Gminy Dąbrówka oraz do Wójta. W większości są to wnioski dotyczące 
przyszłorocznego budżetu.
Sołtys wsi Guzowatka powiedział, że składał podania do Wójta, Rady Gminy i komisji 
budżetowej ok. 17.09.br. a podania nie zostały odczytane.
Wójt wyjaśnił, że sprawa zostanie wyjaśniona. Wójt powiedział, że tych podań jest dużo 
więcej. Odczytane zostały podania skierowane do Wójta i do Rady Gminy. Podanie z 
Guzowatki zostanie odczytane na kolejnej sesji.

Ad. 12 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Jacek Ruciński poruszył sprawę remontu mostu na drodze Ostrówek -  Sokołówek. 
Komisja gospodarcza oglądała ten mostek 3 miesiące temu i do chwili obecnej nie został 
naprawiony. Jest to droga gminna z której głównie korzystają mieszkańcy Józefowa i



Ostrówka. Przewodniczący komisji gospodarczej powiedział, że w protokóle zostało zapisane
i odczytane, że przepust wymaga naprawy.
Ponieważ z drogi tej korzystają mieszkańcy kilku sołectw to z funduszu sołeckiego powinni 
przeznaczyć część środków na naprawę przepustu powiedziała prowadząca obrad. Pan sołtys 
z Cisia powiedział, że fundusz sołecki jest uzależniony od liczby mieszkańców stałych a na 
tym terenie nie zamieszkuje żaden słały mieszkaniec Cisia. Środki z funduszu sołeckiego są 
wydatkowane na zaspokojenie potrzeb mieszkańców całego sołectwa.
Pan Jozef Pawlak powiedział, że wielokrotnie podnosił sprawę remontu drogi Kuligów -  
Stasiopole- Czarnów oraz ustawienie znaków z nazwami miejscowości.
Pan Kostrzewa Piotr nawiązał do naprawy przepustu i zaproponował aby naprawy dokonać 
na wniosek komisji gospodarczej w ramach budżetu gminy.
Pan Tadeusz Ziółkowski -  podniósł temat związany obcięciem gałęzi przy drodze 
powiatowej Chajęty -  Guzowatka. Poruszył również sprawę dopłaty do wymięknięć. Są takie 
gospodarstwa, które podniosły 100% straty w uprawach czy nie można by tym rolnikom 
umorzyć podatku.
Pani Matak Anna podniosła sprawę obcięcia gałęzi na gościńcu od Zaścień w stronę 
Roszczepu, naprawę barierki na zakręcie w stronę Chruściel oraz wymianę znaku „koniec 
drogi”
Pani Malinowska Barbara zapytała kiedy zostaną założone wodomierze na ulicy Spokojnej w 
Józefowie. Mieszkańcy się skarżą, że już dawno dokonali wpłat a nie mają wody.
Pani Paciorek Leokadia -  podziękowała z ustawienie znaku z nazwą miejscowości, prosiła o 
ostateczne zajęcie stanowiska w sprawie przebiegu drogi przez wieś (przy posesji p. G.). 
Prosiła o zabezpieczenie słupów trakcji elektrycznej pod którymi została wybrana ziemia.
Pan Kłębek poinformował, że nie odebrane zostały odpady wielkogabarytowe. Prosił 
o zwrócenie uwagi firmie. Ponadto zwrócił się z prośba aby o terminie następnej zbiorki 
zostali powiadomienie sołtysi.
Pan Marcinkiewicz Andrzej -  prosił o zabezpieczenie środków na zakup 2 szyb do wiaty 
przystankowej.
Pani Zaręba Edyta nawiązując do wycinki krzewów przy drodze powiedziała, że firma która 
robiła wycinkę we Wszeborach zrobiła to profesjonalnie. Inny temat to zerwanie darniny z 
poboczy, które są wyżej jak droga a tym samym powodują zalewanie przez wodę, szczególnie 
za szkoła w kierunku Głuch.

O A

Około godz. 15 - sesję opuszcza radny Pan Janusz Getka.

Odpowiedzi na poruszone tematy udzielił Wójt.
Na remont drogi Guzowatka -  Łosie potrzebne są duże nakłady inwestycyjne. Być może 
należałoby ująć remont tej drogi jako zadanie inwestycyjne. Odnośnie dofinansowania do 
budowy garażu OSP Ślężany Wójt powiedział, że nie ma rezerwy w budżecie na straże. Jest 
tylko rezerwa ogólna i powodziowa.
Odnośnie odbioru odpadów Wójt poinformował, że na bieżąco prowadzone są rozmowy 
z firmą w celu wyeliminowania wszystkich „wpadek”.
Odnośnie drogi Sokołówek-Ostrówek być może w miarę posiadanych środków na przepusty 
uda się wyremontować ten przepust.
Odnośnie wycinki drzew przy drogach powiatowych Wójt powiedział, że wystąpi ponownie 
z pismem do Zarządu Powiatu o zajęcie się tą sprawą. Podatek rolny może zostać umorzony 
ale tylko w wyjątkowych sytuacjach. Muszą wpłynąć podania w tej sprawie od 
poszkodowanych. Umorzony może zostać podatek tylko nie zapłacony.
Odnośnie wycinki gałęzi w Chruścielach Wójt, powiedział, jakiś sposób sprawa zostanie 
rozwiązana. Wodomierze w Józefowie nie zostały ponieważ inwestycja nie została jeszcze



zakończona. Zastępca Wójta wyjaśnił, że wykonawca musi mieć przeprowadzane badania 
wody przez sanepid, musi przekazać inwestycję Gminie. Faktycznie wodociąg w terenie jest 
lecz nie został jeszcze przekazany Gminie.
Odnośnie dokończenia budowy drogi w Działach -  Czarnowski w pierwszej kolejności trzeba 
było usunąć drzewo rosnące w drodze, po wykonaniu prac geodezyjnych budowa tej drogi 
zostanie zakończona. Odnośnie odpadów Wójt powiedział, że w przyszłości temat zostanie 
dopracowany Sprawa zrywania darniny z poboczy dróg Wójt powiedział aby w 
przyszłorocznym budżecie przeznaczy środki na ten cel. W dalszej swojej wypowiedzi Wójt 
poinformował, że otrzymał bardzo dużo wniosków do przyszłorocznego budżetu, ponadto nie 
został jeszcze sprzedany samochód strażacki z Dąbrówki. Wójt poinformował również, że 
z dniem 01 listopada Urząd Gminy będzie czynny codziennie od godz. 730 do 1530. 
Pan Stanisław Suchodolski podziękował, za dokończenie budowy ulicy Prostej w Ślężanach 
oraz za udostępnienie autokaru na powiatowe zawody strażackie, w których to OSP Slężany 
zajęły IV miejsce.

Ad. 13 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 
w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

Aleksander Załęski

ząca obrad 

a Gryglas

Protokołowała


